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Abstract (en)
Scaffolding as fixed or mobile scaffolding, composed of at least one bottom access platform which is releasibly fastened on horizontal crossmembers
in the vicinity of the ground and are at a mutual distance from one another. In order to eliminate the play between the access platform and the
crossmembers, the invention provides that a clamping fitting (8) which is connected to the access platform engages around the crossmember (5), in
a positively locking manner in each case, and can be clamped onto the crossmember (5) in a frictionally locking manner by a pivotable closure part
(16). <IMAGE>

Abstract (de)
Arbeitsgerüst als Stand- oder Fahrgerüst, bestehend aus mindestens einer unteren Einstiegsbühne, die auf horizontalen, bodennahen, einen
gegenseitigen Abstand voneinander aufweisenden Traversen lösbar befestigt ist. Um das Spiel zwischen der Einstiegsbühne und den Traversen zu
beseitigen, ist vorgesehen, daß ein mit der Einstiegsbühne verbundener Klemmbeschlag (8) die Traverse (5) jeweil formschlüssig umgreift und mit
einem schwenkbaren Schließteil (16) kraftschlüssig an die Traverse (5) anklemmbar ist. <IMAGE>
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